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Da mange danskere ser public service tv på håndholdt og bærbart 
udstyr bør public service aftalen også indeholde udvikling af den 
nødvendige software til afspilning af det signal der udbydes.  
 
Selv de nyeste produkter fra anerkendte firmaer som Hewlett 
Packard og Microsoft leverer ikke understøttelse af danske 
undertekster og tekst-tv i deres produkter.  
De supporterer heller ikke nogen software tilkøbsmulighed, eller 
opgraderingsmulighed. 
 
Det fungerer sådan i det private erhvervsliv, at software i 
stigende grad er en medfølgende del af det produkt man tilbyder. 
Det er både nemmere og mere overskueligt. 
 
Mit forslag går så på, at DR1 og TV2 enten køber sig til en 
løbende software-udvikling til de altid skiftende platforme hvor 
denne afspilning finder sted, eller ansætter egne software-
udviklere.  
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